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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A káposztásmegyeri intermodális csomópontra sem 
lesz pénz? Meddig várjanak még az újpesti lakosok? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Vitézy Dávid közlekedési államtitkárral a Telex.hu portálon jelent meg interjú 2022. október 24-én,
amelyben államtitkár úr többek között azt mondta: "szerintem nagy intermodáliscsomópont-építési
beruházásokra  most  nem  lesz  pénz,  ezért  most  inkább  minimális  beavatkozásokkal  azt  kell
elérnünk, hogy a buszjáratok elmenjenek a vasútig, és meg tudjanak ott  fordulni". Újpesten élő
politikusként kiemelten figyelem a kerület közlekedés fejlesztésére vonatkozó fejleményeket, így az
újpesti intermodális központ régóta ígért megvalósítását is. A Káposztásmegyer mellett kialakítandó
csomópont jelentős javulást hozna a közúti és a közösségi közlekedésben, és a szomszédos XV.
kerülettel való közlekedési kapcsolatot is segítené. A sok előnye között kiemelendő, hogy végre
gyors bejutást tenne lehetővé az újpesti lakosok számára a belváros irányba. Ezt a célt szolgálná a
szintén mindig csak ígéretben létező M3-as metró vonalának meghosszabbítása is a kerület végéig. 
 

Államtitkár úr kijelentésével kapcsolatban a következő kérdéseket teszem fel Miniszter Úrnak:

1. A káposztásmegyeri intermodiális csomópontra sem lesz pénz? 

2. Mikor valósulhat meg a káposztásmegyeri intermodiális csomópont? Meddig várjanak még az
újpesti lakosok?

3.  Mikor  valósul  meg  a  M3-as  metró  Káposztásmegyerig  történő  meghosszabbítása?  Meddig
várjanak még az újpesti lakosok? 

 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.



 
Budapest, 2022. október 24.
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